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Vidlák 18 ledna, 2024

Už se chystají
web.litterate.cz/uz-se-chystaji

Přátelé, nejvíc mě v posledních dnech pobavil Jeník Cemper, který si
na svých Manipulátorech vycucal z prstu, že za protestem zemědělců
na Chomutovsku stojí Agrofert. Myslím, že nálada v jeho kolínském
bytě je na bodu mrazu i přes veškeré globální i lokální oteplování.
Rychle to zdehonestovat, rychle se jim vysmát, protože i tohle jelito
pochopilo, že jeden traktor vydá za sto demonstrantů. Akce vznikla
spontánně během několika dnů, ale své německé kolegy nakonec jela
podpořit kolona více než sta traktorů a náklaďáků.

Samozřejmě to bylo organizované zdola obyčejnými lidmi. Stejně jako
petice pana Láda. Žádná agrární komora se na tom nepodílela. Její
současný předseda je s vládou jedna ruka a jakékoliv protestní úsilí
sabotuje kde může. Když jsem se o tomto zmiňoval minule, myslel
jsem si, že předseda Zemědělského svazu, Martin Pýcha, je to samé,
ale myslel jsem si to špatně. S Martinem Pýchou jsem se už sešel a
ujistil mě, že Zemědělský svaz je připraven protesty podpořit. Panu
Pýchovi palec nahoru.

Bývalí předsedové Agrární komory, Veleba a Jandejsek, zveřejnili
výzvu zemědělcům, ať se zbaví svých ropuch na prameni. Ať si zvolí
nového předsedu Agrární komory, který bude skutečně zastupovat
jejich zájmy a nenechá se koupit od vlády. Cemperovy kecy, že český
zemědělec dostává v EU nejvyšší dotace na hektar, to je lež jako věž.
Ale co čekat od certifikovaného odhalovače pravdy, že? Čeští
zemědělci jsou pod tlakem, aby zlevňovali, vláda jim dotace rapidně
seškrtala, protože přece nebude podporovat agrobarony, přičemž
agrobaron je každý, kdo má víc jak sto padesát hektarů, nafta je dražší,
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daň z nemovitosti je dražší (ano, za ornou půdu se platí docela dost),
hnojiva jsou dražší, chemie je dražší… a Doležal vyzývá ke klidu…
nebo spíš rovnou vyhrožuje.

A tak se konají koordinační schůzky. Jsem u toho. Počítá se, kolik
traktorů by mohlo vyjet na Prahu. Ono se to totiž v Německu docela
hezky osvědčilo. Ani policejní zátarasy nebyly nic platné. Velký traktor s
radlicí odtlačí libovolný policejní anton jako nic a i když se mi líbilo, že
se Netík nebál a vyházel před Strakovkou trochu hnoje z přívěsného
vozíčku, takový dvacetitunový přívěs s rozmetadlem by byl mnohem
fotogeničtější. Nebo moderní fekál s prasečí kejdou…

Počítá se, počítá se a ukazuje se, že nějaká tisícovka traktorů by se u
nás také posbírala. Předběžné souhlasy už zazněly, stejně tak už byly
vysloveny podmínky a probrány překážky, které je nutné ještě
překonat. Ale už se na tom pracuje. Nechci předčasně prozrazovat, ať
si všichni ti cenzoři a libtardi najdou informace sami, ale Německo bylo
dobrým příkladem, který je záhodno následovat. Chuť vzrůstá.

Ono to ani jinak nejde. Obyčejný německý zemědělec je na tom stejně
jako obyčejný český zemědělec. V Německu i u nás stojí tuna pšenice
zhruba stejně. V Německu i u nás stojí jídlo zhruba stejně. Jen v
Německu má průměrná farma dvacet hektarů a o nás několik set
hektarů. Jak je možné, že se Němec uživí na dvaceti hektarech? Má
vyšší dotace.

Různí Cemperové se pošklebují, že bychom si tady měli přát, ať
němečtí zemědělci zkrachují, protože jsou naši konkurenti, ale ono to
není pravda. České zemědělství především ničí česká vláda tím, že
nedokázala nastavit stejná pravidla pro dovážené potraviny. Oni tam v
Dojčlandu mají spoustu netarifních překážek, které víceméně
znemožňují, aby se tam vozily české potraviny, ale u nás mají německé
potraviny dveře otevřené dokořán.
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Hytlermarkety na tom rejžují jako nikde. Tomáš Prouza je mocnější než
ministr zemědělství a mohou si zaplatit kolaboranty z univerzity, kteří
kdykoliv napíší esej, že osm velkých obchodních řetězců je sice
oligopol, ale je to zdravý oligopol a konkurenční prostředí tím není
narušeno… Všichni, co se na této studii podíleli, si zaslouží doživotně
jezdit v Lidlu s uklízecí mašinkou.

Zemědělci za poslední rok zlevnili, výrobci potravin za poslední rok
zlevnili, ale hytlermarkety zlevnily ze všech nejmíň a ne nejvíc. Prouzo,
jak můžeš sám ze sebou žít? Jak se můžeš ráno podívat do zrcadla,
aniž by sis nenafackoval? Myslíš, že na tebe nikdy nedojde? Že se
nezmění poměry? Traktory už se chystají.

Pokud v Německu protesty uspějí, každá německá vláda se pokusí
svoje problémy řešit na náš úkor. To je nejjednodušší řešení. V Praze
mají totiž toho nejlepšího lokaje. Energiewende řešili Němci Lipskou
burzou a kdo na tom tratí? My. Migraci řeší povinnou solidaritou a kdo
to má odskákat? My. Problémy německého zemědělství budou řešit
stejně. Proto je zapotřebí, aby z Prahy znělo jasné NE. Podpora
německých protestů, to bylo takové první cvičení před naší vlastní
ofenzívou na Prahu.

Vítek Rakušan teď bude jezdit do regionů a názorně lidem ukazovat, že
Starostové jsou ještě blbější, než jsme si mysleli. Fiala někam zmizel…
není po něm ani dechu ani slechu. Jurečka chodí kanálama a
nesnášejí ho i jeho vlastní Lid(l)ovci. Pekarová Adamová má vítr z
Kalouska, který cosi chystá. Piráti podělali na co sáhli a zbývá jim už
jenom Bartošova garmoška.

Schillerová nepokrytě mluví o míru, Babiš jezdí za Ficem a Orbánem a
stále více se inspiruje Fidessem. Kateřině Konečné stačilo jen ohlásit
svojí koalici STAČILO! a už jí průzkumy věštily úspěch. Sály při
debatách jsou stále plnější a přichází stále více mladých lidí… Utrhne
se to. Musí. Nechceme korespondenční volby. Nechceme obálkové
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podvody. Proto musí takhle vláda od válu dřív, než to prosadí. Musí
skončit dřív, než se Němci zahojí na náš úkor. Musí skončit dřív, než
nás zavlečou do války a než tuhle zemi definitivně vyprodají.

Připravte se. Až traktory vyjedou, musíme u toho všichni být.

Přátelé, pokud mě chcete podpořit v mém Vidláckém úsilí a podpořit
vlastní národní občanskou společnost, prosím pošlete dar Institutu
českého venkova. Každý, kdo pošle alespoň 350,- Kč, může si na
oplátku vyžádat knihy, trička, samolepky a odznaky z nabídky.
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